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Protokół nr LXIII/23  

z sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się dnia 26 stycznia 2023 r.  

w godz. 9:00-12.12 

 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 18 

(którzy, zarejestrowali się w programie eSesja) 

 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Jarosław Kurzawa 

14. Marek Lewandowski 

15. Ewa Marszałek 

16. Janusz Plajzer 

17. Tomasz Siemienkowicz 

18. Jakub Trenkner 

 

Nieobecni radni: 

1. Damian Kunert 

2. Piotr Pacelt 

3. Tomasz Pohl 

 

 W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta 

Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik Miasta Maria 

Jabłońska, radca prawny Bartosz Marchel, dyrektorzy biur Urzędu Miasta Zduńska Wola, 

prezesi miejskich spółek komunalnych, dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych, 

przedstawiciele lokalnych  środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście. 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
 

LXIII sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że  na sali jest obecnych  

14  radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące.  

 

            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2023 r. poz. 40) obrady sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń 
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rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola.   

 

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie 

umowy powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

 

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zapytał, czy ktoś chce zabrać głos 

w sprawie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nowy otrzymali nowy projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. (druk nr 14/23 z dnia 24.01.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował wprowadzenie  

do porządku obrad punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. (druk nr 14/23 z dnia 24.01.2023 r.)”.  

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad punktu 7a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r. (druk nr 14/23 z dnia  

24.01.2023 r.)”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, 

Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Mariusz Kubiak, Damian Kunert, 

Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Punkt został wprowadzony do porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 13/23 

z dnia 24.01.2023 r.). 
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Porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z LXI i LXII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2023 r. (druk nr 11/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2023 r. (druk nr 12/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

7a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2023 r. (druk nr 14/23 z dnia 24.01.2023 r.) 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 13/23 z dnia 24.01.2023 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 5/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 10/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

(druk nr 6/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 7/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 3/23 z dnia 12.01.2023 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie 

Miasta Zduńska Wola (druk nr 4/23 z dnia 12.01.2023 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego z pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (druk nr 8/23 z dnia 

13.01.2023 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu (druk  

nr 9/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

17. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza 

działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej  

w Zduńskiej Woli w latach 2019-2021.”.  

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

19. Sprawy różne. 

20. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

21. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 
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Punkt 3 

Przyjęcie protokołów z LXI i LXII sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z LXI sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony  

w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia protokołu z LXI sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (6) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Damian Kunert, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl 

 

  Protokół został przyjęty. 

  

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z LXII sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony  

w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie:  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

 

NIEOBECNI (6) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Damian Kunert, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl 

 

  Protokół został przyjęty. 
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Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

1) radny Łukasz Gędek; 

2) radny Roman Kubiś; 

3) radny Jarosław Kurzawa.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy 

wyrażają zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.  

 

Radni wyrazili zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.  

 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

NIEOBECNI (6) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Dariusz Kmiecik, Damian Kunert, Piotr Pacelt, 

Tomasz Pohl 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Przewodniczącym  

Komisji Uchwał został radny Jarosław Kurzawa.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że nie wpłynęło żadne 

zgłoszenie.  

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2023 r. (druk nr 11/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

zwiększa o 6.388.900 zł wydatki dotyczące preferencyjnego zakupu paliwa stałego dla 

gospodarstw domowych, wraz z kosztami jego dystrybucji. W budżecie miasta na ten cel 

zaplanowano 3.000.000 zł.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Łukasz Goldman, radny Jacek Krata, radny Dariusz 

Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r.  

(druk nr 11/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/936/23 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2023 r. 

 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2023 r. (druk nr 12/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

wprowadza do budżetu zadanie pn.: „Oświetlenie toru rowerowego – pumptrack”. 

Przedłużająca się procedura wyłonienia wykonawcy uniemożliwiła wykonanie zadania  

w 2022 r.  

Wartość robót budowlanych, wraz z nadzorem w branży elektrycznej, to 80.606 zł.  

Budowa oświetlenia zapewni bezpieczeństwo użytkownikom obiektu w godzinach 

wieczornych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 
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  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/937/23 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2023 r. 

 

Punkt 7a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2023 r. (druk nr 14/23 z dnia 24.01.2023 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż projekt uchwały 

zwiększa planowane wydatki dotyczące zadań inwestycyjnych pn.: 

1) Termomodernizacja budynków komunalnych przy ul. Sieradzkiej 26, 28, 30, 32 i 32a –  

o 1.000.000 zł; 

2) Rozbudowa drogi gminnej ulicy Jasnej w Zduńskiej Woli – o 385.951 zł. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2023 r.  

(druk nr 14/23 z dnia 24.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/938/23 w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2023 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 13/23 z dnia 24.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż zmiana WPF polega na: 

1) zwiększeniu wartości dotyczących przedsięwzięcia pn.: 

a) Zakup preferencyjny paliwa stałego dla gospodarstw domowych, 

b) Termomodernizacja budynków komunalnych przy ulicy Sieradzkiej 26, 28, 30, 32 i 32a, 

stosownie do zmiany budżetu; 

b) zmianie nazwy zadania dotyczącego przebudowy (po zmianie – rozbudowy) ciągu dróg 

powiatowych w zakresie ul. Jodłowej, 

c) zmianie nazwy zadania dotyczącego przebudowy ul. Spacerowej – w celu zachowania 

spójności nazwy z nazwą wskazaną przez Powiat Zduńskowolski; 

d) zwiększeniu nakładów na przedsięwzięcie pn.: „Poprawa układu komunikacyjnego 

poprzez przebudowę dróg gminnych w Zduńskiej Woli”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały (druk nr 13/23  

z dnia 17.01.2023 r.).  
 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały (druk nr 13/23  

z dnia 17.01.2023 r.). 
 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 13/23 z dnia 24.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/939/23 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 5/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 5/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/940/23 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu. 
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Punkt 10  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 10/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 W dyskusji udział wzięli: radny Wojciech Bladowski, radny Dariusz Kubiak, radny 

Janusz Plajzer, radny Mariusz Kubiak.  

 

  Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk.   

  

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 10/23 z dnia 17.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-

Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/941/23 w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Zduńskowolskiemu. 
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Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego  

do Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością (druk nr 6/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do Towarzystwa 

Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością (druk  

nr 6/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/942/23 w sprawie wniesienia wkładu 

pieniężnego do Towarzystwa Budownictwa Społecznego „ZŁOTNICKI” spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 7/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
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 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

  W dyskusji udział wzięli: radny Janusz Plajzer, radny Łukasz Gędek.  

 

  Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 7/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, 

Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/943/23 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym  

na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 3/23 z dnia 12.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

  W sprawie projektu uchwały głos zabrała radna Milena Dutkiewicz.  
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 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 3/23 z dnia 12.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/944/23 w sprawie udzielenia dotacji celowej 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie 

Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 

terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 4/23 z dnia 12.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 Głos w sprawie projektu uchwały zabrał radny Łukasz Goldman.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.   
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 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na terenie Miasta Zduńska Wola 

(druk nr 4/23 z dnia 12.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/945/23 w sprawie udzielenia dotacji celowej  

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym  

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, położonym na 

terenie Miasta Zduńska Wola.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner ogłosił przerwę w obradach.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady, stwierdzając kworum.  

 

Punkt 15  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego z pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (druk nr 8/23  

z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  
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 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej  

w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek  

w szkole i w domu” na lata 2019-2023 (druk nr 8/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/946/23 zmieniającą uchwałę w sprawie 

podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania świadczenia 

pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności, 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu (druk 

nr 9/23 z dnia 13.01.2023 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej 

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek 

poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXIII/947/23 w sprawie stawki za 1 kilometr 

przebiegu pojazdu.  

 

Punkt 17 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza 

działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej  

w Zduńskiej Woli w latach 2019-2021.”.  

 

 Głos w sprawie kontroli zabrał radny Łukasz Goldman, który zaznaczył, że Komisja 

zwróciła uwagę na konieczność poprawy obsługi osób niepełnosprawnych przez placówkę, 

chodzi m.in. o sposób oznakowania miejsc parkingowych, obsługę i oznakowanie windy, 

monitoring.    

 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza działalności 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Zduńskiej Woli  

w latach 2019-2021.”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa 

Marszałek, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (3) 

Damian Kunert, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl 

 

 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli  

pn. „Analiza działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Zduńskiej Woli w latach 2019-2021.”.  

 

Punkt 18  

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych przez Prezydium Rady od ostatniej sesji.  
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Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner odczytał podziękowania za współpracę 

od Komendant Powiatowej Policji w Zduńskiej Woli Małgorzaty Mączyńskiej, pismo stanowi 

załącznik do protokołu.   

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja  

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji przez Prezydenta Miasta Konrada Pokorę 

została przekazana radnym w formie pisemnej za pośrednictwem Informatora w programie 

eSesja. 

 

 Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie podpisania w dniu 29 grudnia 2022 r.  

umowy z firmą Absiskey Polska Sp. z o. o. z siedzibą w Warszawie na udostępnienie głównej 

stacji meteorologicznej i sześciu czujników badania jakości powietrza oraz na korzystanie  

z usług serwisu internetowego PolAir. Radny zapytał gdzie są lub będą rozmieszczone czujniki 

i jaki jest koszt tej umowy? Jakie będą korzyści płynące z tej umowy dla mieszkańców? 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że jest to odnowienie umowy, mamy 

7 takich czujników, 6 na budynkach miejskich, 1 na budynku Starostwa Powiatowego.  

Są one rozłożone proporcjonalnie na terenie Miasta. Korzyść to monitoring jakości powietrza. 

Umowa obowiązuje od 2019 r., pierwsze dwa lata były bezkosztowe, całość instalacji 

pokrywała firma, a w tym momencie Miasto ponosi koszty w wysokości ok. 20 tys. rocznie.   

 

 Radny Dariusz Kubiak zwrócił się również z zapytaniem dotyczącym budowy punktu 

selektywnego zbierania odpadów komunalnych (PSZOK). Radny poprosił o przekazanie 

informacji nt. terminu rozpoczęcia i zakończenia budowy oraz całościowego kosztu inwestycji.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że cały koszt budowy to  

5.200.000,00 zł. Miasto czeka na uruchomienie programów, z których będzie można uzyskać 

dofinansowanie. Konkursy powinny zostać ogłoszone na przełomie II i III kwartału br. Wtedy 

czas realizacji to rok 2024. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, 

również o dodatkowych pracach związanych z budową PSZOK m.in. wydzieleniem drogi 

wewnętrznej.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora doprecyzował swoją wcześniejszą wypowiedź 

dotyczącą kosztów dowozu węgla ze składów, jeden transport dotyczy 1,5 tony węgla i jego 

koszt to nie 30 zł, a 50 zł.  

 

 Radny Jacek Krata zwrócił się z zapytaniem o zwiększenie ilości czujników jakości 

powietrza, radny zwrócił uwagę na budynki przy ul.  Szadkowskiej 16. 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że rozważona zostanie taka 

możliwość, jednak co do zasady czujniki umieszczane są na budynkach miejskich, więc 

możliwym jest jego umieszczenie np. na budynku przedszkola ewentualnie na budynku szkoły 

podstawowej.  

 

 Głos w sprawie zabrał radny Jacek Krata.  
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Punkt 19  

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że kolejne sesje odbędą 

się w dniu 23 lutego 2023 r. oraz 23 marca 2023 r.    

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali: 

1) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 28 grudnia 2022 r., znak: 

SRM.530.1.2022.AS dot. ewaluacji wdrażania budżetu obywatelskiego Miasta Zduńska 

Wola na 2023 rok; 

2) pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 16 grudnia 2022 r., znak:  

PNIK-I.4131.1293.2022 dot. zawiadomienia o wszczęciu postępowania w sprawie 

uchwały LIX/910/22 Rady Miasta Zduńska Wola z dnia 24 listopada 2022 r. w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu miasta Zduńska Wola 

wraz z odpowiedzią Prezydenta Miasta Konrada Pokory z dnia 22 grudnia 2022 r., znak: 

RM.0711.68.2022; 

3) pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego z dnia 22 grudnia 2022 r., 

znak: IFI.8010.1.2022.KB dot. stanowiska Rady Miasta Zduńska Wola z dnia  

20 października 2022 r.; 

4) pismo Dyrektorów Szkół Podstawowych z terenu Miasta Zduńska Wola z dnia 12 stycznia  

2023 r. dot. zmian w uchwale nr LIII/563/18 Rady Miasta Zduńska Wola z dnia 23 lutego 

2018 r. w sprawie rodzajów, warunków i sposobu pomocy zdrowotnej dla nauczycieli 

jednostek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Miasto Zduńska Wola; 

5) pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi z dnia 13 stycznia 2023 r., znak: 

PNIK-I.4131.44.2023 dot. wniosku o wszczęcie postępowania nadzorczego w zakresie 

niezgodności z prawem Stanowiska Rady Miasta Zduńska Wola wraz z pismem 

podpisanym w zastępstwie Prezydenta Miasta przez Zastępcę Prezydenta Pawła 

Szewczyka z dnia 16 stycznia 2023 r., znak: RM.0711.4.2023; 

6) pismo z dnia 12 stycznia 2023 r. dot. wsparcia finansowego na wydanie IV części 

publikacji „W Hołdzie Polskim Lotnikom…”; 

7) zaproszenie na Laur Zduńskowolski oraz na konferencję inaugurującą Laur Zduńskowolski 

miasto&powiat 2023, które odbędą się w dniu 3 lutego br.; Przewodniczący Rady Miasta 

Jakub Trenkner poinformował, że udział w wydarzeniu należy potwierdzić do dnia 2 lutego 

br.  

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie ogłoszenia w sprawie zwołania Ogólnego 

Zebrania Mieszkańców Wspólnoty Lokalnej Osiedla 1000-lecia. Radny zapytał o zakres ulic 

wchodzących w skład Wspólnoty podany w ogłoszeniu oraz zwrócił uwagę, że w opinii osób  

z którymi prowadził rozmowy Osiedle 1000-lecia obejmuje również ul. M. Curie-

Skłodowskiej, ul. Hetmańską i ul. Żytnią.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że podany zakres wynika ze Statutu 

Wspólnoty Osiedla 1000- lecia, nie było celem Prezydenta Miasta zawężanie zakresu działania 

Wspólnoty.  

 

 Radny Jacek Krata poinformował, że postara się zapoznać się ze Statutem Wspólnoty.  

  

 Radny zapytał o możliwość poszerzenia zakresu działania Wspólnoty.  
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 Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że w pierwszej kolejności należy 

przyjrzeć się zapisom Statutu Wspólnoty, ponadto dotychczas nie było takiego wniosku 

mieszkańców, ale nie widzi problemu w ewentualnej zmianie granic działania Wspólnoty. 

Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował również, że temat poszerzenia granic może być 

podjęty na najbliższym Ogólnym Zebraniu Mieszkańców.  

 

  Głos w sprawie zabrali: radny Wojciech Bladowski, Prezydent Miasta Konrad Pokora, 

radny Janusz Plajzer, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, radny Dariusz Kmiecik, 

radny Dariusz Kubiak.   

 

  Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie terminu podciągnięcia gazu ziemnego 

na ul. Bema.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że z informacji jakie 

posiada powinno to być w tym roku. Jednak należy to sprawdzić w planie inwestycyjnym 

spółki, wtedy informacja może zostać przekazana radnemu. Wiąże się to również z ilością 

mieszkańców, którzy będą zainteresowani przyłączeniem.  

 

  Radny Dariusz Kubiak zwrócił się z zapytaniem dotyczącym nowego Dyrektora 

MOPS COS, czy na to stanowisko zostanie rozpisany konkurs, czy może obejmie je jeden  

z pracowników jednostki.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że w drodze porozumienia pomiędzy 

samorządami to stanowisko obejmie jeden z dyrektorów bliźniaczego ośrodka w Sieradzu. 

Stanowisko obejmie dnia 1 lutego 2023 r.? 

 

  Radny Dariusz Kubiak zapytał na jakim etapie jest spór sądowy z wykonawcami 

budynku Ratusza.  

   

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że czekamy za 

orzeczeniem sądu pierwszej instancji.  

 

  Radna Ewa Marszałek zwróciła się z zapytaniem, czy otrzymaliśmy odpowiedź na 

stanowisko w sprawie obwodnicy Miasta? Jak wygląda treść tej odpowiedzi? Jakie będą podjęte 

dalsze kroki przez Urząd Miasta w zakresie prac związanych z tą inwestycją, tzn. chodzi  

o wymianę np. opraw oświetleniowych? 

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował o treści odpowiedzi. 

Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk odniósł się do zawartych w treści informacji oraz 

przekazał szczegóły procedury wydawania decyzji środowiskowej, ponieważ w piśmie zarzuca 

się Prezydentowi nieprawidłowe działanie w tym zakresie.  

 

  Głos w sprawie zabrali: Prezydent Miasta Konrad Pokora, radny Łukasz Goldman, 

radny Mariusz Kubiak, który poprosił o wystąpienie do Pana Marszałka lub Zarządu 

Województwa z zapytaniem, na kiedy planowane są kolejne etapy przebudowy obwodnicy 

Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który m.in. poinformował, że zwróci się 

z takim zapytaniem do Departamentu Infrastruktury Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Łódzkiego, radna Milena Dutkiewicz, radna Ewa Marszałek, Przewodniczący Rady Miasta 

Jakub Trenkner.  
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  Radna Ewa Marszałek zabrała głos w sprawie ostatnich wydarzeń w Zduńskiej Woli  

z udziałem mieszkańców Zduńskiej Woli, chodzi o podpalenie kamienicy oraz morderstwo. 

Radna poinformowała, że przy tej okazji dowiedziała się o innych podobnych przypadkach 

wśród młodych ludzi. W związku z powyższym radna poinformowała, że odczuwa potrzebę 

bliższego przyjrzenia się problemowi przestępczości i uzależnień na terenie Miasta. Radna 

chciałaby zasięgnięcia informacji od odpowiednich placówek, jakie byłyby potrzeby i czy ten 

problem się powiększa. Może jest możliwość, aby radni czy Urząd Miasta w jakiś sposób 

wsparli działania odpowiednich placówek?  

 

  Radna Ewa Marszałek zaproponowała wprowadzenie takiego punktu na sesji lub  

zorganizowanie sesji nadzwyczajnej w tym temacie. Poinformowała również, że może dopytać 

w tej sprawie w formie interpelacji.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że wszystkie służby odpowiedzialne 

za bezpieczeństwo w naszym Mieście przygotowują sprawozdania ze swojej działalności i tam 

są podane dane, o które prosi Pani radna. Prezydent Miasta Konrad Pokora przekazał jednak, 

że bez czekania na te sprawozdania zorganizowane zostanie spotkanie z odpowiednimi 

służbami, w trybie pozasesyjnym, aby zdiagnozować sytuację oraz w sprawie dodatkowych 

działań, jakie można podjąć aby takich sytuacji zdarzało się coraz mniej.  

 

  Radna Ewa Marszałek zaproponowała aby spotkanie takie zorganizować dla 

zainteresowanych.    

  

  Głos w sprawie zabrali: radny Jacek Krata, radny Dariusz Kubiak, Prezydent Miasta 

Konrad Pokora, radny Dariusz Kmiecik, który zaproponował organizację zajęć 

profilaktycznych np. w świetlicach Wspólnot Lokalnych, radny Mariusz Kubiak.  

 

  Radny Łukasz Gędek odniósł się do inwestycji dotyczącej obwodnicy w Zduńskiej 

Woli.  

 

  Radny zwrócił się z zapytaniem dotyczącym prac nad projektem uchwały 

krajobrazowej.  

 

  Głos w sprawie przebudowy obwodnicy w Zduńskiej Woli zabrał Prezydent Miasta 

Konrad Pokora.  

   

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że trwają prace nad 

uchwałą krajobrazową oraz przybliżył szczegóły. Poinformował o działaniach, jakie muszą 

zostać podjęte dodatkowo, tzn. uchwała egzekwująca zapisy uchwały, inwentaryzacja Miasta 

w tym zakresie. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że radnemu może 

zostać przekazana robocza wersja projektu uchwały.  

 

  Radny Łukasz Gędek zwrócił się z zapytaniem, czy może otrzymać materiały z prac 

zespołu, który zajmuje się opracowaniem uchwały krajobrazowej.  

 

  Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie dziury w suficie budynku Ratusza.  

 

  Radny Dariusz Kmiecik poprosił również o przekazanie informacji nt. inwestycji 

polegającej na budowie ulicy Jodłowa-Staszica i Spółdzielca.  
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  Dyrektor Miejskiego Domu Kultury w Zduńskiej Woli Paweł Perdek wyjaśnił problem 

związany z naprawą sufitu w budynku Ratusza. Niewielki przeciek znajduje się 

prawdopodobnie pod urządzeniami odpowiedzialnymi za rekuperację i związane są z tym 

bardzo duże koszty.  

 

  Głos w sprawie zabrali: radny Dariusz Kmiecik, Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

Paweł Perdek, który poinformował, że podejmowane są działania w celu zaradzenia sytuacji.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora zabrał głos w sprawie ciągu komunikacyjnego 

Jodłowa-Staszica-Spółdzielcza.  

 

  Głos w sprawie zabrał radny Dariusz Kmiecik.  

 

  Radny Janusz Plajzer zabrał głos w sprawie przeciekającego dachu na hali sportowej 

przy Szkole Podstawowej nr 6 w Zduńskiej Woli.  

 

  Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który 

poinformował, że z posiadanej przez niego wiedzy wynika, że dach został naprawiony, ale nie 

ma gwarancji, że nie przecieka w innym miejscu. Dach jest w określonym stanie, jego wymiana 

przekracza możliwości Miasta, ale przekazywane są sukcesywnie środki  na remonty.  

 

  Głos w sprawie zabrali: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Przewodniczący Rady 

Miasta Jakub Trenkner, radny Janusz Plajzer, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

  Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie terminu odbioru budynku przy  

ul. Juliusza.  

 

   Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że planowane 

zakończenie budowy to koniec lutego, oddanie do użytkowania spodziewane jest na koniec 

kwietnia tego roku.  

 

  Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie interpelacji złożonej na ostatniej sesji  

w sprawie koszy na ul. M. Curie-Skłodowskiej.  

 

  Głos w sprawie zabrali: Prezydent Miasta Konrad Pokora oraz Zastępca Prezydenta 

Miasta Paweł Szewczyk, który m.in. odczytał treść odpowiedzi na interpelację udzielonej 

radnemu Jackowi Kracie.  

 

  Radna Milena Dutkiewicz zabrała głos w sprawie ogłoszenia przez Ministerstwo 

Rodziny i Polityki Społecznej naboru w programie „Maluch Plus”. Ministerstwo 

poinformowało, także że gminy otrzymały również informację o wysokości środków 

przewidzianych dla poszczególnych jednostek na podstawie konkretnego algorytmu. Radna 

zapytała czy do naszego Miasta również trafiła taka informacja i czy Miasto ma zamiar 

aplikować o te środki?  

   

  Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora, który poinformował, że 

Miasto ma zamiar wystartować w konkursie o te środki oraz podał informację na temat 

wysokości środków, o jakie Miasto może się ubiegać.  
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  Radna Renata Kosińska-Graf zapytała kiedy będzie podana szczegółowa informacja 

dotycząca dokumentów, jakie należy złożyć ubiegając się o mieszkanie w budynku przy  

ul. Juliusza.  

 

  Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że dodatkowa informacja 

w postaci szczegółowego regulamin wraz z wymaganymi załącznikami będzie podana do 

wiadomości publicznej w dniu dzisiejszym. Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, 

poinformował również, jakie informacje o dochodach będzie trzeba podać ubiegając się  

o wynajem lokalu.  

 

  Radny Wojciech Bladowski zabrał głos w sprawie sali obrad Rady Miasta, która była 

planowana w budynku Urzędu Miasta.  

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który poinformował, 

że w tym momencie niestety nie ma odpowiednich środków na realizację tego zadania. Jeżeli 

będzie możliwość pozyskania środków zewnętrznych albo pojawią się nowe możliwości  

w budżecie to temat zostanie na nowo podjęty.  

 

  Radny Janusz Plajzer zabrał głos w sprawie lokali usługowych w nowym budynku 

przy ul. Juliusza, czy ten blok będzie miał zapewnienie wynajmu? 

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk który, przekazał, że 

nie ma pewności czy budynek będzie miał zapewnienie wynajmu, jednak takie były wymogi 

konserwatora zabytków aby one znalazły się w budynku. Spółka TBS „Złotnicki jest po 

pierwszym przetargu, w którym nie było zgłoszeń. Spółka będzie ogłaszać kolejny przetarg.

      

  Radny Janusz Plajzer zapytał o plany prywatnego właściciela kamienicy znajdującej 

się na tyłach nowego budynku.  

 

  Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta, który poinformował m.in. że były 

plany remontu tej kamienicy przez właściciela, wpłynął też wniosek do Miasta o odkupienie.  

 

  Radny Wojciech Bladowski zabrał głos w sprawie innych lokali użytkowych  

w zasobach Spółki TBS „Złotnicki”, radny zaproponował obniżenie stawek za ich wynajem.  

 

  Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora, który poinformował o cenach 

wynajmu lokali w strefie „0” w porównaniu cenami lokali komercyjnych. Prezydent Miasta 

Konrad Pokora zabrał głos również w sprawie standardów lokali.    

 

  Radny Dariusz Kubiak zwrócił się z zapytaniem ile lokali użytkowych jest pustych  

w zasobach TBS „Złotnicki” Sp. z o.o.  

 

  Prezydent Miasta Konrad Pokora poinformował, że taka informacja zostanie 

przygotowana.  

 

Punkt 20  

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy chodnika ulica 

Szadkowska – odcinek  Szadkowska 26-22A. 
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Radny Jacek Krata   Interpelacja w sprawie: umożliwienia przejścia  

na teren Szpitala od Łódzkiej. 

 

Radny Wojciech Bladowski  Interpelacja w sprawie: proszę o ponowne 

zamontowanie 2 koszy na odpady na  

ul. Żółkiewskiego. Jakiś czas temu kosze te zostały 

zabrane z tej ulicy i nie tylko tej ulicy. W tej chwili 

na tym odcinku jest bałagan w okolicy działek. 

Proszę o uporządkowanie tej sprawy. Jest  

to prośba mieszkańców osiedla Żytnia  

i działkowców z ulicy Żółkiewskiego. 

 

Radna Milena Dutkiewicz   Wniosek w sprawie: przeglądu stanu technicznego 

latarni w Parku 100-lecia odzyskania 

niepodległości oraz wokół Stadionu Miejskiego 

przy ul. Łaskiej 90. 

Punkt 21 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady LXIII sesji Rady 

Miasta wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

          

 Przewodniczący Rady Miasta 

 

            Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Joanna Książyk  


